

Annonce à la Presse

Seayard a le plaisir de vous annoncer l'acquisition d'un portique « Super Post Panamax » dernière génération qui sera mis en service en mars/avril 2017.

La commande a été passée avec le fabricant espagnol PACECO avec une option d'achat pour un portique supplémentaire. L'assemblage s'effectuera sur le Terminal Seayard.

Cette acquisition accompagnera la croissance constante des volumes et répondra aux attentes de nos clients qui opèrent des navires de plus en plus grands en provenance notamment de l'Asie. Ce(s) nouveau(x) portique(s) sera parfaitement adapté pour manutentionner les plus grands porte-conteneurs du marché méditerranéen.

Le nouveau terminal Seayard Fos2XL a été inauguré en 2012 et a comme actionnaires Terminal Investment Limited (Groupe MSC) à 50%, APM Terminals (Groupe Maersk à 42%) et (Cosco à 8%), et a une capacité de traiter un million d'EVP.

Pour plus d'information merci de consulter le site www.seayard.com

Fos-sur-Mer le 6 janvier 2016

Claus Ellemann-Jensen, PDG



Press Release

Seayard is pleased to announce the acquisition of a 'Super Post Panamax' Gantry Crane which will become operational in march/april 2017.

The order has been signed with the Spanish company PACECO and the contract contains an option for one additional gantry crane. The assembly of the crane will be made on-site at the Seayard terminal.

This acquisition supports the constant growth of volumes, and also responds to our customers' requirements of handling an ever increasing size of vessels – notably in the Asia/Mediterranean trade. The new crane(s) is perfectly adapted to operate the biggest container vessels in the Mediterranean trades.

The new Seayard Fos2XL terminal was inaugurated in 2012, and its shareholders are Terminal Investment Limited (MSC Group) at 50 %, APM Terminals (Maersk Group) at 42 % and COSCO at 8 %, and the terminal has a handling capacity of 1 million TEU.

For further information please consult www.seayard.com.

Fos-sur-Mer, 6th of January 2016

Claus Ellemann-Jensen, CEO